
Interview energiecoach Rob van der Stelt 

 

Rob van der Stelt is sinds een half jaar woonachtig in Hoogerheide. Na een carrière in de 

elektrotechniek, waar hij onder andere als productmanager in verschillende Europese landen 

heeft gewerkt, geniet hij nu van zijn pensioen. Zijn technische kennis zet hij echter nog steeds 

actief in als energiecoach om mensen te begeleiden bij het complexe vraagstuk van de 

energietransitie. Gedreven door de behoefte om mensen te enthousiasmeren, is hij al geruime 

tijd actief als energiecoach, eerst in Hilvarenbeek en nu in Hoogerheide.  

Wat motiveert je om als energiecoach te werken? 

Er is veel onduidelijkheid rond acties ter verduurzaming. Een goed beeld is lastig door de vele 

commerciële belangen en de techniek van producten ontwikkelt zich razendsnel. Als ik bij 

vertrek een dankbare glimlach zie, denk ik: ‘Daar doe ik 't voor.’ 

Wat kunnen inwoners van een huisscan verwachten? 

Ze kunnen rekenen op een raadzaam advies over hoe ze met geringe kosten de eerste stappen 

ter energiebesparing kunnen zetten. Ook geef ik uitleg over hoe een grote stap het beste 

genomen kan worden. Hierbij houd ik altijd rekening met beperkte/beschikbare budgetten, 

behoud van comfort en het karakter van de woning. 

Kun je een voorbeeld delen van een succesverhaal waarin je hebt bijgedragen aan het 

verminderen van het energieverbruik in een huishouden? 

Een huishouden vroeg: “Wat kunnen we het beste doen?" Ik bood hen een routemap aan, 

beginnend met een investering van €29,50. Na ruim een jaar van het nemen van diverse 

maatregelen was hun verbruik met tweederde gedaald. Ze waren verbaasd en enthousiast door 

de behaalde resultaten en het behoud van hun gewenste comfort. 

Wat zijn de meest voorkomende uitdagingen bij het begeleiden van mensen om energie-

efficiënter te worden? 

In de afgelopen 1,5 jaar heb ik gemerkt dat hoewel mensen advies willen voor bijvoorbeeld 

zonnepanelen of een (hybride) warmtepomp, installateurs zo druk zijn dat ze zelfs geen 

offerte mogen ontvangen of te maken krijgen met lange levertijden, waardoor twijfel ontstaat. 

Hoe zie je de toekomst van energiebesparing in onze gemeente? Welke rol denk je dat 

energiecoaches zullen spelen? 

Er staat nog veel te gebeuren. Het elektriciteitsnet van Nederland is ontoereikend, en er 

wachten ons veel verrassingen. Het is essentieel om de blik op de toekomst te houden en 

plannen en adviezen op te stellen. Lokale sternetwerken kunnen helpen minder afhankelijk te 

worden van het overbelaste provinciale distributienetwerk. 

Tot slot, is er nog iets anders dat je graag met ons zou willen delen over je ervaringen als 

energiecoach? 

Wij werken als groep vrijwilligers aan een belangrijk onderwerp. Het is van groot belang dat 

de gemeente dit erkent en volledige medewerking en plannen hierop afstemt. Er is behoefte 

aan meer coaches, en deze moeten ‘beschermd en gewaardeerd’ worden voor hun waardevolle 

bijdrage. Om meer inzicht te krijgen in gemeentelijke processen, ben ik bezig een afspraak te 

maken met de coördinator in Hilvarenbeek, die momenteel een groep van 23 personen 

aanstuurt. 

 


